
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 1. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 878

Flere og flere nye biler kan fås med skiltegenkendelse, der i bilens instrumentpanel viser

den aktuelle hastighedsgrænse. Dette øger bilistens opmærksomhed på at overholde ha-

stighedsgrænsen, ligesom funktionen i nogle tilfælde kan anvendes i kombination med en

fartbegrænser. Imidlertid kommer de fleste skiltegenkendelsessystemer til kort, når der på

den konkrete vej ikke er opstillet hastighedstavler. Mener ministeren, at der kan være tra-

fiksikkerhedsmæssig ræson i at øge anvendelsen af hastighedstavler – også på veje,

hvor den generelle hastighedsgrænse gælder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lennart Damsbo-Andersen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lennart.Damsbo-Andersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
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